
   
 
 

Referat 
FAU-møte 

Onsdag 01.februar 2023 
 

Alle klassene bortsett fra 10b og 10c var representert. 
+ Egil Berg fra skolen 
Til sak 18 og 19 møtte også elevene Oskar og Isak fra elevrådet  

 
18/22-23 
Elevrådets undersøkelse 

• Ca.50 % har en fritidsaktivitet, 25% har to og resten er fordelt på 0 og opp til 7. 
• De fleste bryr seg ikke om hvem som arrangerer fritidstilbudet spesielt når det 

ikke har religiøse innslag.  
• 90% hevder at de ikke mangler fritidstilbud, men mange ønsker et sted å 

være. 
• Over 50% bruker ikke studietiden (leksehjelp), ca 25% bruker det ukentlig. 

 
 
Diskusjon rundt hva er det egentlig ungdommen ønsker. Ungdomsklubb, mulighet til 
å trene etc. 
Uansett type aktivitet, så må det være trygge voksne til stede. 
Viktig at fritidsaktiviteter skal være uten kostnad.  
Mekk og snekring er noe vi mangler. Jentene hadde syntes det var gøy med mekking 
om ikke guttene var der. Trenger å tenke flere forskjellige aktiviteter.  
 
19/22-23 
Oppvekst i Vågsbygd/ Felles FAU / fritidsetaten 
Fiskå skole er med og representerer på lik linje med andre skoler. 
Nytt møte onsdag 8. februar kl.19.00 på Fiskå skole. 
Neste møte: Inndeling i arbeidsgrupper 
Noe er i ferd med å skje i midtre Vågsbygd. 
 
20/22-23  
Høring til kommunal arealplan 
Innspill: Bensinstasjonen i Auglandsbukta. Plan for denne. 
 
21/22-23  
Årshjulet 

• Ball / elevkveld 
Bør FAU på banen? Ballet i år arrangeres av foresatte 10.mars, uten lærere.  
FAU ønsker at skolen fortsatt arrangerer og at lærerne er med. FAU understreker at 
vi støtter lærerne i sine krav om å få kompensasjon for å delta.  



FAU ber skolen om å avklare lærerdeltakelse på et tidligere tidspunkt ved neste kull 
sitt ball, slik at foresatte får litt bedre tid til å evt overta ansvaret enn i år.  
 

• Foreldremøter til våren 
Foreldremøter for 9. og 10. trinn med Politiet 14.februar. 
 
22/22-23  
Oppfølging forrige møte: Foreldrenettverk og Valgfag 

• Saken overføres til neste møte 
 
23/22-23 
Info fra skolen: 
Det jobbes med en løsning for ventilasjon av klasserom. Det kommer utvilsomt en 
løsning. FAU-leder følger opp dersom det drøyer.  
Stoler og pulter er ventet levert mandag 6.februar. (Før referatet var ferdig er det 
altså klart at vi har fått en feilleveranse på pulter. De vi fikk er for små, og vi vet ikke 
når de vi har bestilt kommer. PS. Elevene var kjempe fornøyde med nye stoler"#$% ) 
 
24/22-23  
Eventuelt: 
Skolen ønsker å finne ut mer om hvem Fiskåeleven er, og hvordan vi og elevene selv 
ønsker at de skal være. Denne prosessen varer noen uker, og målet er motiverte 
elever og lærere som er forberedt til å møte dem. 
 
 
 
 
Fiskå skole 07.02.2023 
Egil Berg 
Ref. 
 
 
 
 
 
 
 


